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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
4/10–2021 

 

 

Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 

 Patrik Andreasson v.ordf. 

 Camilla Ewald sekr. 

  Finn Clausen  
 Per-Henrik Göransson suppl. 

 Conny Karlsson 

 Ann Pettersson 

 Lars Söderman 

Frånvarande: Roger Nilsson kassör 

  Peter Grenander  

 Mats Persson suppl. 

 Sarah Nilsson suppl. 
  

 

 

 

§1 Mötets öppnande 

 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

  

§2 Godkännande av dagordningen 

 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 

 

§3 Föregående mötesprotokoll 

 

Föregående mötesprotokoll genomgicks.  

I föregående protokoll blev det fel under punkten säkerhet. Listan som bevakningsföretaget 

ringer till vid larm ska vara Fredrik Nilsson, Finn Clausen och Roger Nilsson.  Detta ändrades i 

protokollet från 2021-08-30. Efter denna rättelse godkändes protokollet och lades till 

handlingarna. 

 

§4 Rapporter från: 

 

 Ordförande: 

 Skurups Sparbank har beviljat oss ett bidrag på 25 000:- detta för att köpa Scatt.  

Detta offentliggörs 23/10. 

 Vi har även sökt bidrag från skytteförbundet. 

 

 Kassör: 

 Vi har sökt bidrag för återstart hos skytteförbundet. 

 Ekonomin är god. 

 24/10 är det loppmarknaden i skogen. Vi behöver skyltar att sätta vid stora vägen. 

 

 Luftgevär: 

 Luftgevärssäsongen är igång, det är ganska lite skyttar på tisdagarna och lite fler på 
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torsdagarna. 

 Vi ökar skjutlagen till 15 skyttar och ändrar från två skjutlag till ett, kl. 18-19 

 Skåneserien ska starta igen. Det beslutades att vi ska anmäla ett lag. 

 Vi har både skott och papper i lager. 

 DM hålls 23–24/10 i luftgevärshallen. 

 

 Korthåll: 

 Inget att rapportera. 

 

 Säkerhet: 

 Inget att rapportera. 

 

 Årsberättelse: 

 Inget att rapportera. 

 

 Tävlingsprogram: 

 5–6/2, 2022 Sparbanken Syd Open, luftgevär 

 16/6, 2022 Sparbanken Syd Open, korthåll 

 20–21/8, 2022 Landskamp, Sverige – Danmark 

 8/10, 2022 Veterantävling 

 

 Märkeskompetenser: 

 Inget att rapportera. 

 

 Närvarokort: 

 Inget att rapportera. 

 

 Uppvaktningar: 

 Inget att rapportera. 

 

 Nyckelförteckning: 

 Inget att rapportera. 

 

 Licenser: 

 Inget att rapportera. 

 

§5 Övriga frågor 

 

 Fr o m årsskiftet 2022/2023 kommer hemsidan som vi har hos RF inte kunna finnas kvar. De 

ska inte längre tillhanda hålla den tjänsten.  

Vad ska vi göra? 

Ska vi ha hemsidan kvar?  

Vad ska vi då ha för webbhotell? 

 Vi behöver ha en genomgång av våra lysrör i luftgevärshallen. Några fungerar inte. 
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§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

 

Nästa möte är 22/11 kl. 18.30 i stugan. 

 

§7 Mötets avslutande 

 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

______________________   ______________________  

Camilla Ewald  Fredrik Nilsson 

Sekreterare  Ordförande 

 


